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BRMG-KSiLP. V.0012.6. 2012 

 
 

PROTOKÓŁ  NR 19-6/2012 

z   posiedzenia  
Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego  Rady Miasta Gdańska , 

 które  odbyło  się  17 kwietnia 2012r.  
 
 

Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00  
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  7 (siedmiu) czyli było 
quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Lista  pozostałych  osób uczestniczących  w  posiedzeniu  stanowi załącznik nr  2  do 
niniejszego protokołu. 
 

 Marcin Skwierawski - Przewodniczący Komisji  powitał  wszystkich obecnych, stwierdził  
quorum. Poinformował, Ŝe  do punktu   1  porządku  wpłynęły  trzy  projekty  uchwał: 

• druk nr 527  -   w  sprawie zmiany programu  rozwoju gminy  Gdańsk zawartego 
w  dokumencie „Strategia Rozwoju Gdańska  do roku 2015”; 

• druk nr 541 – zmieniająca  uchwałę  w sprawie  przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska  na lata 2012-2040; 

• druk nr 542  - zmieniająca   uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Gdańska na  2012 rok. 

Ponadto zaproponował, aby planowany  punkt  2  omówić jako  punkt  1. Dalej  bez  
zmian.  
W   „sprawach  bieŜących ”  zaproponował   przyjąć  projekt  uchwały  w sprawie  
wyboru  ławników  do sądów  powszechnych  - wybory  uzupełniające. 
 
Komisja nie zgłosiła  uwag  do  tak zaproponowanego porządku  i przyjęła go  
jednogłośnie – 5 głosami za. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Współpraca Miasta  z  Zakładem  Karnym  na  Gdańskiej  Przeróbce  w  
zakresie  pracy  na  rzecz  Miasta. 

 

2. Opiniowanie projektów  uchwał: 
1) w  sprawie zmiany programu  rozwoju gminy  Gdańsk zawartego w  

dokumencie „Strategia Rozwoju Gdańska  do roku 2015” - druk nr 527  -    
2) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska  na lata 2012-2040 - druk nr 541 
3) zmieniająca   uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na  

2012 rok - druk nr 542.   
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3. Analiza sprawozdania z  wykonania  budŜetu   Miasta Gdańska za  rok 2011  
w  zakresie  działania Komisji: 

1) Biuro Rady Miasta  Gdańska, 
2) Kancelaria Prezydenta 
3) Wydział  Kadr  i Organizacji, 
4) Wydział  Zarządzania Kryzysowego, 
5) StraŜ Miejska  w Gdańsku. 

 
4. Sprawy  bieŜące, korespondencja, wolne wnioski. 
 

PUNKT  1 
Współpraca Miasta  z  Zakładem  Karnym  na  Gdańskiej  Przeróbce  w  zakresie  

pracy  na  rzecz  Miasta. 
 

Marcin Skwierawski -  przewodniczący Komisji powitał w tym punkcie  Dyrektora  
Zakładu  Karnego na Przeróbce p.płk. Lesława  Bryłkowskiego, pana Rafała  Jaworskiego  
pracownika  ZDiZ z  ramienia  Prezydenta  Miasta  oraz    pana Jarosława Formelę – p.o. 
Dyrektora  Wydziału Polityki Społecznej.  Następnie oddał  głos   Dyrektorowi Lesławowi 
Bryłkowskiemu. 
 

Lesław Bryłkowski – Dyrektor Zakłady Karnego  dziękując za  zaproszenie na  dzisiejsze  
posiedzenie powiedział  miedzy innymi: 
Otrzymałem  informacje, Ŝe  oczekiwalibyście Państwo  ode mnie przedstawienia  tego  
czym  zajmujemy  się i z czym mamy moŜliwość  wyjścia  do Miasta i współpracy. 
Współpraca  z miastem  jest i trwa  od   co  najmniej 17-tu lat, jeśli chodzi o kierowanie  
skazanych do nieodpłatnych prac. Jednym z  elementów jest  ZDiZ, z którym równieŜ 
współpracujemy od dłuŜszego  czasu. Umowa ramowa, która   obowiązuje  na dzisiaj,  to 
umowa  z 17 marca  2011r.  zawarta  z Prezydentem  Miasta Gdańska  i na jej podstawie  
podpisujemy porozumienia  z poszczególnymi miejskimi  instytucjami, które chcą z nami 
współpracować.  Na podstawie  ustawy moŜemy  kierować skazanych   nieodpłatnie   do 
pracy, co nie znaczy, Ŝe nie wiąŜe się to z pewnymi kosztami, takimi jak  ubezpieczenie  
skazanych, dojazd czy  dowóz skazanych do miejsc  ich pracy. Zakład  Karny jako 
instytucja  budŜetowa nie dysponuje  funduszami  na pokrywanie  tych kosztów, dlatego  
koszty te spoczywają na instytucji zatrudniającej  skazanych.  
Na  nieodpłatną pracę skazanych  pozwala art. 123   kodeksu karnego, który  mówi, Ŝe 
skazany na swój  wniosek  moŜe   nieodpłatnie wykonywać  prace  na rzecz   organów   
samorządu   terytorialnego, prace publiczne. Z artykuły  tego bardzo szeroko korzystamy. 
Codziennie   mury  zakładu  opuszcza  ok. 150  osadzonych, a mamy ich obecnie ok. 630-
640. Nie kaŜdy skazany moŜe opuścić  mury  zakładu i iść do pracy. Dokonujemy  dość 
ostrej  selekcji.  Osoby  wychodzące  do pracy, to  grupy  bez konwojowe  i bez dozorowe. 
Sami  wychodzą  do pracy i po południu  sami wracają  do zakładu. DojeŜdŜają środkami 
komunikacji publicznej i  wykonują  pracę jak kaŜdy inny pracownik. 
UmoŜliwienie im odbywania kary  w warunkach zmniejszonej izolacji,  pozwala przywrócić 
ich  społeczeństwu i nabycia nawyku pracy. Dla niektórych z nich jest to pierwsze  
doświadczenie z pracą i pomaga  im to później po opuszczeniu  zakładu.  W zdecydowanej 
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większości, jeśli chodzi o  Zakład na Przeróbce  to są  warunkowe zwolnienia  po odbyciu  
części kary.   
Jak juŜ wspomniałem jedną z instytucji korzystających z pracy  skazanych jest ZDiZ, ale 
współpracujemy jeszcze z 8-10  szkołami, Ŝe StraŜą Miejską, ZOO, schroniskiem dla 
bezdomnych zwierząt, MOSiR, Gdańskim Klubem Sportowym Gedania, Regionalnym 
Zarządem Gospodarki Wodnej.  Na rzecz  Miasta  codziennie pracuje 70-80 osadzonych. 
Wykonują  prace  w wymiarze  ¾  etatu, co  podyktowane  jest   porządkiem wewnętrznym  
zakładu  karnego.    
Ja ze swej strony zawsze  deklaruje otwartość, jeśli  chodzi o szkoły, instytucje które 
zwracają się o pomoc. Koszty  dla  instytucji, która  chce  zatrudnić  osadzonych nie  są 
zbyt wielkie, dotyczą  ubezpieczenia, dojazdu i transportu, czyli bilety ZKM. 
Tak jak powiedziałem   deklaruję gotowość  współpracy, oczywiście w ramach  osób, które 
moŜemy skierować do  zatrudnienia, bo bezpieczeństwo jest  zawsze  priorytetem. Nie 
mamy wiele poraŜek, ale  zdarza  się, Ŝe 3-4  osoby w  roku naduŜyją zaufania. Skutkuje to 
tym, Ŝe  zmienia się warunki  dobywania kary tej  grupie  osadzonej na  zakład  typu  
zamkniętego. 
Tyle tytułem wstępu, a jeśli są   pytania  to bardzo  proszę. 
  
Rafał  Jaworski  - Zarząd  Dróg i Zieleni  (ZDiZ) powiedział między innymi: 
Chciałbym podziękować  panu Dyrektorowi, Ŝe  zaakcentował  udział ZDiZ w  tych pracach. 
Współpraca ta ma miejsce juŜ od ośmiu lat. W kwietniu przedłuŜyliśmy  umowę na kolejny  
rok. W ramach porozumienia Zakład  Karny zadeklarował nam  grupę 10 osadzonych, 
Chcielibyśmy  więcej, ale nie udało nam się. Generalnie osoby te zatrudniamy przy 
likwidacji nielegalnych wysypisk na  działkach gminnych bez  zarządcy. Trudno tą pracę  
zwymiarować, określić  a skazani  pomagają nam  załatwić  te tematy  w miarę po niskich 
kosztach – kosztach  ubezpieczeń, dojazdu, itd.  
Chcielibyśmy więcej osób. 
 

Lesław Bryłkowski – Dyrektor Zakłady Karnego   

W mojej ocenie  bezpieczeństwo  jest  równie waŜne jak chęć pomocy. Nie kaŜdego  
osadzonego mogę skierować  do pracy poza  teren zakładu w  systemie  bez  konwojenta, 
bo to jest tego  typu  forma  zatrudnienia.  Chętnych do pracy  na pewno  byłoby więcej, 
ale  jest pytanie,  ilu z nich by wróciło po zakończonej pracy.  
Staramy  się   jakby dzielić  rozsądnie.  Są szkoły  z  którymi  współpracujemy od  długich  
lat i teŜ nie chcielibyśmy im zabrać  tych 2-3  osadzonych, którzy  robią tam  dobrą robotę. 
Oprócz  zatrudnienia na rzecz miasta, mamy  równieŜ dość  spore zatrudnienie  w  zakresie 
prac  charytatywnych, jak np. hospicjum.   
 

Przemysław Ryś  -  członek Komisji 

Wspomniał  Pan, Ŝe  zatrudniający musi  zapewnić przede wszystkim  ubezpieczenie, a w 
piśmie  skierowanym  do Komisji  Prezydent mówi  jeszcze  o  ciepłych posiłkach, kąpieli 
itd. 
 

Lesław Bryłkowski – Dyrektor Zakłady Karnego   

Osadzeni  wykąpać mogą  się  w więzieniu, a jeśli  chodzi o ciepły posiłek to jest  to 
kwestia napojów. 
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Rafał  Jaworski  - Zarząd  Dróg i Zieleni  (ZDiZ) 

W obecnej umowie zmieniliśmy  niektóre  zapisy. Więźniowie  otrzymują kanapki.   
 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Osadzeni  wykonują nieodpłatnie pracę, czyli  np. ZDiZ płaci  tylko  ubezpieczenie. 
 

Lesław Bryłkowski – Dyrektor Zakłady Karnego   

Art. 123  a  § 2 kodeksu karnego  wykonawczego po wielu  nowelizacjach brzmi: skazanemu 
za jego pisemną  zgodą  lub na jego wniosek,  dyrektor zakładu  karnego moŜe  zezwolić na 
nieodpłatne zatrudnienie przy  pracach  publicznych  na rzecz  organów publicznych, przy 
pracach  publicznych wykonywanych na cele charytatywne oraz  przy pracach  
wykonywanych na rzecz organizacji poŜytku  publicznego. 
 Dość  szeroko moŜna zatrudniać  nieodpłatnie skazanych przy spełnieniu wszystkich innych 
wymogów, o których wcześniej wspomniałem, jeśli  chodzi o  bezpieczeństwo oraz 
opiekuna  grupy ze strony instytucji  zatrudniającej  osadzonych.   
  
Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Te   150  osób  to jest maksymalna liczba  skierowanych  do prac, czy moŜna  ją zwiększyć.   
 

Lesław Bryłkowski – Dyrektor Zakłady Karnego   

Jeśli jest  taka potrzeba, to moŜemy ją  trochę  zwiększyć. Nie jestem w stanie dać  
wszystkich  150  osób  do ZDiZ poniewaŜ nie zrezygnuję z  prac charytatywnych. 
Maksymalnie  miałem  200 osadzonych poza   zakładem   karnym. To zaleŜy  równieŜ od  
tego, jaka  kategoria  skazanych  przyjeŜdŜa  do  naszego zakładu.  
 
Rafał  Jaworski  - Zarząd  Dróg i Zieleni  (ZDiZ) 

Ja  teŜ muszę  mieć  stabilność,  co  do  osób, aby  zabezpieczać   dojazdy, ubezpieczenia  
i  front   robót. 
 

Lesław Bryłkowski – Dyrektor Zakłady Karnego   

Jeśli chodzi o  ciągłość pracy  i ilość  osób, jaką  mogę skierować  do danej  grupy  istotna 
jest stabilizacja, bo podpisywane  umowy  skutkują   wydatkowanymi środkami. To jest  
praca    nieodpłatna, ale  ci skazani  za  coś  pracują. Pracują za  nagrody a nagrodami  
między innymi są przepustki.    Jeśli otrzyma  przepustkę kilkudniową  to niemoŜliwe jest, 
aby w  poniedziałek i  wtorek poszedł  do pracy. Na  święta 160  skazanych  było na 
przepustkach. Naszym  głównym celem jest  przywrócenie tych osób  społeczeństwu, a nie 
moŜemy ich  przywrócić  społeczeństwu, jeśli będziemy  ich  tylko izolować. Jeśli  są tylko   
moŜliwości  to  nagrody  w postaci  przepustek są im udzielane.  
 

Jarosław Formela – p.o. Dyrektora  Polityki Społecznej 

W  ramach  informacji  powiem, Ŝe od  2010r. współpracujmy z sądami bazując na  
rozporządzeniu Ministra Sprawiedliwości z 1 czerwca  2010r. i kontynuujemy  zadanie, jeśli  
chodzi o skazanych wykonujących prace społeczno-uŜyteczne kierowanych przez słuŜby 
kuratorów  sądowych. PodaŜ  tych skazanych jest  bardzo  duŜa,  mały  popyt bo jest  tylko   
osiemnaście jednostek  w  mieście. MoŜe  to być  jakaś propozycja dla ZDiZ.  
 

Po  krótkiej luźnej dyskusji  Przewodniczący Komisji podziękował gościom za udział w  
posiedzeniu i przekazanie cennych i ciekawych  informacji.  
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Rafał  Jaworski  - Zarząd  Dróg i Zieleni  (ZDiZ) 

Na  ręce   przewodniczącego złoŜył  pismo   wyjaśniając, Ŝe w  grudniu 2011r. w  Wydziale 
Gospodarki Komunalnej było spotkanie ze słuŜbami więziennymi,  który  miały zawrzeć  
porozumienie między Gmina Miasta Gdańska a tymi słuŜbami  w ramach  pozyskiwania 
więźniów. Miał  to pilotować  Dyrektor Skuras. Do tej pory nie ma informacji, czy  takie  
porozumienie zostało  zawarte.  
 

PUNKT 2.1 

Opiniowanie projektu uchwały  w  sprawie zmiany programu  rozwoju gminy  

Gdańsk zawartego w  dokumencie „Strategia Rozwoju Gdańska  do roku 2015” - 

druk nr 527 . 

Druk nr 527  – Sprawa  BRMG-S.0006.90.2012  - Oryginał  projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem  przy protokole z  sesji Rady Miasta Gdańska  z 23 kwietnia 2012r.  
 

Projekt  uchwały  omówił  pan Tomasz  Drozdowski  - zastępca  Dyrektora  Wydziału 

Polityki Gospodarczej. Powiedział  między  innymi, Ŝe temat merytorycznie przedstawiony   
wcześniej. Był  dyskutowany  a dzisiaj został przedstawiony Komisji  formalnie w  projekcie  
uchwały.  
(głosowanie w  punkcie 2.2-3) 

PUNKT 2.2-3 

Opiniowanie projektów uchwał  
• zmieniająca  uchwałę  w sprawie  przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska  na lata 2012-2040 - druk nr 541 

• zmieniająca   uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na  

2012 rok - druk nr 542.   

 

• Druk nr 541  – Sprawa  BRMG-S.0006.104.2012  - Oryginał  projektu uchwały wraz z 
uzasadnieniem  przy protokole z  sesji Rady Miasta Gdańska  z 23 kwietnia 2012r.  

 
• Druk nr 542  – Sprawa  BRMG-S.0006.105.2012  - Oryginał  projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem  przy protokole z  sesji Rady Miasta Gdańska  z 23 kwietnia 2012r.  
 

W/w  projekty  uchwał  omówiła  pani Teresa  Blacharska  - Skarbnik Miasta. Powiedziała 
między  innymi, Ŝe zmiany w WPF związane  są przede wszystkim  z odtworzeniem 
projektów inwestycyjnych, które finansowo nie zostały  zrealizowane. Jest  to kwota ponad  
20 mln zł. Środki te  proponuje się  przeznaczyć  na projekt TRISTAR, pętlę Ŝuławska  i na 
program oŜywienia  dróg  wodnych.  
Kwotę  20 mln  zł pozyskaliśmy  między innymi z przesunięcia w  realizacji   płatności   
odszkodowawczych za pozyskiwane  grunty pod  budowę  infrastruktury  związanej z  
projektem Pomorska Kolej Metrolopitalna -  10 mln zł.  Utworzona  była  równieŜ rezerwa  
na budowę  stadionu piłkarskiego PGE Arena, która zostaje  uruchomiona, poniewaŜ  
budowa   została  zakończona, jak równieŜ zakończone zostały rozmowy  z Hydrobudową  
nt. ustalenia kar.  Są równieŜ  oszczędności poprzetargowe w  związku z przebudową 
nawierzchni   ul. Trakt  Św. Wojciecha. 
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Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji  przeprowadził   głosowanie  nad  trzema  
wyŜej omówionymi  projektami  uchwał, w  wyniku  którego: 
 

1. Komisja, jednogłośnie -  4 głosami za  - pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały  w  
sprawie  zmiany programu rozwoju gminy Gdańsk zawartego  w dokumencie „Strategia 
Rozwoju Gdańska  do  roku 2015”  druk nr 527 Opinia Nr 19-6/45-4/12); 

2. Komisja  - 3 głosami za, przy  1 głosie  przeciwnym – pozytywnie zaopiniowała  projekt  
uchwały  zmieniająca uchwałę w  sprawie  przyjęcia Wieloletniej  Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata  2012-2040  -  druk nr 541 ( Opinia Nr 19-6/46-5/12; 

3. Komisja  - 3 głosami za, przy  1 głosie  przeciwnym – pozytywnie zaopiniowała  projekt  
uchwały zmieniająca uchwałę w  sprawie  uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska  na 2012 
rok  -  druk nr 542 ( Opinia Nr 19-6/47-6/12). 

 

PUNKT  3 

Analiza sprawozdania z  wykonania  budżetu   Miasta Gdańska za  rok 2011  
w  zakresie  działania Komisji: 

1) Biuro Rady Miasta  Gdańska, 

2) Kancelaria Prezydenta 

3) Wydział  Kadr  i Organizacji, 

4) Wydział  Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Ludności, 

5) Straż Miejska  w Gdańsku. 

 
Wydział  Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Ludności 

Wykonanie budŜetu  w/w  Wydziału  za  rok 2011  omówiła  p. Joanna Pińska  - zastępca  

Dyrektora. 

 Powiedziała między innymi, Ŝe  na  rok 2011r,  zaplanowana była kwota 38.442  tys. zł – 
wykonanie wynosi 99,2 %. 
Omówiła wydatkowanie środków  przeznaczonych dla Komendy Miejskiej Policji i  Komendy  
Państwowej StraŜy PoŜarnej, StraŜy Granicznej, Ochotniczej StraŜy PoŜarnej oraz środki 
wydatkowane na zadania własne i zlecone  gminy. 
Komisja nie zgłosiła   uwag do zaprezentowanego  wykonania budŜetu. 
  

Wykonanie budŜetu  - ogólnie 
omówiła p. Teresa   Blacharska - Skarbnik Miasta. Powiedziała  między innymi, Ŝe: 
Dochody własne miasta  zostały  zrealizowane bardzo  dobrze tj. podatek od nieruchomości 
-  20% ponad plan. RównieŜ   dobrze  zrealizowane zostały  wpływy  PIT-ów   ponad  8 mln 
zł.  Źle  zostały zrealizowane  dochody z  tytułu  dotacji. Z UE nie otrzymaliśmy  dotacji 
ponad  150 mln zł. Wynikało to  z faktu, Ŝe dopiero w  grudniu podpisano  dwie umowy  a 
planowane  umowy  na trasę   Słowackiego i Sucharskiego   podpisane  będą  dopiero   pod 
koniec  czerwca  br. spowodowało to, Ŝe  dotacje  te nie wpłynęły  do budŜetu miasta.  
Wydatki bieŜące  w skali ogólnej  nie wykonane  zostały w wysokości  ok. 10 mln zł, 
natomiast inwestycje  zostały  zrealizowane w wysokości 200 mln zł. Jest  to spowodowane  
przede wszystkim terminami płatności za  zrealizowane  zadania. Płatności  inwestycji, 
których  odbiory miały  miejsce  pod koniec  listopada i  w  grudniu przypadły  dopiero  na 
początku 2012r.  W lutym odtworzyliśmy w  budŜecie  inwestycje na prawie 100 mln zł. i  
równieŜ  odtworzymy  jeszcze  w  uchwale  kwietniowej. Mamy  jeszcze  do odtworzenia 
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inwestycję  na prawie 72 mln zł.  Dotyczy  to Trasy Słowackiego – 36 mln zł  i Trasy 
Sucharskiego na kwotę – 28 mln zł. Odtwarzane systematycznie będą, po podpisaniu umów, 
środki na ECS - 7 mln zł i na układ komunikacyjny miasta powiązany z układem  
komunikacyjnym  do Ergo Areny – 1,4 mln zł. Czyli wszystkie niezrealizowane  inwestycyjne 
o duŜej skali  finansowej są stopniowo   odtwarzane.  
Wskaźnik zadłuŜenia  - na koniec roku  dług nominalny  wyniósł 1.263 mln zł, stanowiło to 
54,8 %  w stosunku  do  dochodów  ogółem.  
 

Kazimierz Koralewski  - członek Komisji 

Z  funduszy europejskich nie dotarło 150 mln zł, wydawało mi się, Ŝe  kwota  ta osiągnęła 
juŜ  300 mln zł.  
 

Teresa   Blacharska - Skarbnik Miasta 

Korygowaliśmy   w ciągu  rok plan  dotacji i stąd  niewykonanie jest mniejsze  niŜ 
wcześniej planowane.  
 

Kazimierz Koralewski  - członek Komisji 

Z kolei jeśli chodzi o zadłuŜenie  to  na półrocze  było   ok. 850 mln zł. a teraz  juŜ ponad  
miliard. 
 

Teresa   Blacharska - Skarbnik Miasta 

Nie. ZadłuŜenie na koniec roku miało wynieść 1.385 mln zł, ale nie zaciągnęliśmy  
planowanego kredytu na 100 mln zł, a to dlatego, Ŝe wiedzieliśmy juŜ, Ŝe nie będą 
zrealizowane zadania. 
 

Kancelaria Prezydenta 
Wykonanie budŜetu  w/w  Wydziału  za  rok 2011  omówiła  p. Helena Chmielowic – 

Dyrektor Kancelarii.  

 Powiedziała między innymi, Ŝe   budŜet  Kancelarii Prezydenta to tylko 2.548 tys. zł. 
Zrealizowaliśmy   2.404.915 zł, co daje   wykonanie  94,35%. W ramach kancelarii działają 
cztery referaty oraz samodzielne  stanowiska  ds. budŜetu i współpracy.  
Jeśli chodzi o podział  strukturalny  środków finansowych,  to  największym  wydatkiem są 
składki do związków i stowarzyszeń zarówno krajowych  jak i zagranicznych – naleŜymy  do 
trzynastu i jest to kwota rzędu 604.526 zł. Wydatkami dosyć powaŜnymi jest cała 
współpraca międzynarodowa Miasta Gdańska. Na wyjazdy, tłumaczenia  wydajemy 437.787 
zł.  194  tys. zł  wydatkowaliśmy na  komunikaty, nekrologi, Ŝyczenia świąteczne. Kwotę  
162 tys. zł  pochłonęło wydanie nowego biuletynu.  
 

Wydział Kadr i Organizacji 

Wykonanie budŜetu  w/w  Wydziału  za  rok 2011  omówiła  p.  Alicja  Bielińska- Łoza - 
Dyrektor Wydziału.  

Powiedziała  między innymi, Ŝe: 
• dochody  wykonane  zostały w  100%  na kwotę   4.883 tys. zł  
• wydatki  wykonane  zostały na kwotę  85.234 tys. zł , co  stanowi 98,8 % planu. 
Na  wydatki składają się przede wszystkim wynagrodzenia pracowników wraz z pochodnymi 
– 71.051  tys. zł,  wydatki rzeczowe  związane  z  utrzymaniem i  funkcjonowaniem Urzędu 
– 12.216  tys. zł,   wybory  do jednostek pomocniczych  - 200 tys. zł  oraz wydatki     
związane  z funkcjonowaniem jednostek pomocniczych oraz programem ubezpieczeniowym  
-  877  tys. zł. 
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Radny  Dzielnicy  Chełm Piotr  Wnorowski  -  włączył  się w  dyskusję dotyczącą trudności 
pozyskiwania  siedzib dla niektórych jednostek pomocniczych. Wyraził zdziwienie, Ŝe rady  
osiedli nie chcą  siedzib  w szkołach.  
 

StraŜ Miejska w Gdańsku 

Patryk Punsewicz  - Główny księgowy w StraŜy Miejskiej  w Gdańsku  omawiając  
wykonanie  budŜetu powiedział między innymi, Ŝe: plan  wydatków na  rok 2011  wyniósł  
13.830 tys. zł i został  zrealizowany w  99,89 %. Główne wydatki to wynagrodzenia osobowe  
plus  pochodne i umowy zlecenia. Ponadto badania obowiązkowe pracowników, 
ubezpieczenia mienia i środków  transportu, remonty i naprawy  środków  transportu, 
opłaty czynszowe, szkolenia, itd.,  Wydatki inwestycyjne  w roku ubiegłym   zaplanowano  
w wysokości  40 tysięcy zł, wydatkowano  39.995tys. zł. – zakup urządzenia 
wielofunkcyjnego (kserokopiarka) za ok. 17  tys. zł.  
Dochody w  roku ubiegłym  zaplanowane  w  wysokości  2.223 tys. zł, zrealizowano je  w 
wysokości 2.084  tys. zł, co daje  prawie 94  % planu. 
 

Komisja  przeprowadziła dyskusję nt.  nakładania  mandatów  przez  StraŜ Miejską  i   
windykacji  kar.  
 

Wykonanie  budŜetu – kwoty  Biuro Rady Miasta Gdańska w imieniu Dyrektora  
przedstawił  przewodniczący Komisji. Plan  - 1.817.574   zł,  wykonanie 1.767.564 zł  co  
stanowi 97,2%. 
 

Komisja nie zgłosiła  uwag  do  zaprezentowanego  wykonania  budŜetu  Miasta Gdańska i 
nie podjęła  dalszej  dyskusji, w związku z  czym przewodniczący poddał  pod  głosowanie  
przedstawione  sprawozdanie  w zakresie działania Komisji. 
 
                     Komisja - 3 głosami za, przy  1 głosie  przeciwnym   - pozytywnie  

zaopiniowała  wykonanie budŜetu Miasta  Gdańska  za  rok 2011 w zakresie działania    
Komisji, tj.  w zakresie  wyŜej  omówionych   wydziałów. ( Opinia Nr 19-6/48-7/12). 

PUNKT  4 
Sprawy  bieŜące, korespondencja, wolne wnioski. 

 
Przewodniczący Komisji   poinformował, Ŝe: 
• do Komisji wpłynęło pismo  Estrady Polskiej  z dnia 11.04.2012r.  wniosek o wydanie 

opinii lokalizacyjnej dla  kasyna gry w  Gdańsku przy ul. Szafarnia 6, lokal U5 i U6 w 
kompleksie apartamentowi-usługowym Hotelu Gdańsk. 
Prezydent  rozezna   sprawę i przedłoŜy Radzie  stosowny projekt  uchwały.  

• Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za  2011r.   -  a/a  
• Protokół z  posiedzenia Miejskiej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego  z dnia 29 

marca  2012r.  -  a/a.  
 

Przyjęcie  projektu uchwały w sprawie  uzupełniających  wyborów ławników  

do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015. 
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Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji  powiedział, Ŝe   w dniu dzisiejszym odbyło  
się  posiedzenie zespołu  ds. spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów  
powszechnych  w  uzupełniających  wyborach ławników na kadencję 2012-2015. 
Jest  zapotrzebowanie  na   30 ławników  do Sądu Okręgowego, zgłosiło  się  24  
kandydatów,   do  Sądu Rejonowego  18  osób  -  zgłosiło  się  8 kandydatów, i  do Sądu  
Rejonowego  do orzekania w  zakresie prawa pracy  potrzeba 9 ławników. Generalnie  
zgłosiło się za  mało kandydatów.  
W związku z powyŜszym  Komisja powinna przyjąć stosowny  projekt  uchwały  i skierować   
go pod  obrady  Rady Miasta Gdańska. 
Komisja jednogłośnie – 4 głosami za  -  przyjęła  projekt uchwały w sprawie  
uzupełniających  wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015: 

uchwala się,  co następuje 

§ 1 

Rada Miasta  Gdańska  stwierdza  dokonanie  w  głosowaniu  tajnym,  wyboru  ławników  na  

kadencję 2012-2015: 

1. do Sądu Okręgowego w  Gdańsku, zgodnie z listą  stanowiącą załącznik  nr 1 do niniejszej  

uchwały.  

2. do  Sądu  Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku z  wyłączeniem ławników  uprawnionych  do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, zgodnie  z  listą  stanowiącą  załącznik nr  2  do  

uchwały. 

3. do Sądu  Rejonowego Gdańsk  - Południe  w  Gdańsku  do orzekania w  sprawach z zakresu   

prawa  pracy, zgodnie  z  listą  stanowiącą  załącznik nr  3  do  uchwały. 

§ 2 

Upoważnia  się  Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska  do przesłania Prezesowi Sądu  Okręgowego  

w  Gdańsku  oraz  Prezesowi Sądu  Rejonowego Gdańsk-Południe w Gdańsku właściwych list 

ławników  wraz z  dokumentami wymienionymi  w treści art. 162 § 2-4  ustawy o ustroju sądów 

powszechnych  najpóźniej  do  dnia  30 czerwca 2012r.  

§ 3 

Uchwała  wchodzi  w życie  z dniem podjęcia. 

 

Przedmiotowy   projekt  uchwały skierowany zostanie pod  obrady najbliŜszej sesji Rady 
Miasta, tj.  23  kwietnia 2012r 
 
Radny  Dzielnicy  Chełm Piotr  Wnorowski    poruszył  kwestie  udziału  radnych osiedli / 
dzielnic na posiedzeniach  komisji. 
Reasumując radny Kazimierz Koralewski   powiedział, Ŝe kaŜdy  gość spoza  członków  
jakiejkolwiek komisji Rady Miasta wypowiada  się w  zaleŜności  od  upowaŜnienia  we 
własnym imieniu albo organizacji.  W przypadku  jednostki pomocniczej  trzeba by mieć  
uchwałę, aby mówić  w jej imieniu. Natomiast  w pozostałym przypadku  mówi  pan we 
własnym imieniu, zadaje  pytania, komentuje  itd.   W tym przypadku przewodniczący   
Komisji moŜe  zgodzić  się na zabranie  głosu, ale nie musi.    
Przewodniczący Komisji  stwierdził  wyczerpanie porządku obrad, podziękował za udział  w 
posiedzeniu.  
Na  tym posiedzenie  zakończono - godz. 17,45. 
                                                                       Przewodniczący Komisji 

                                                                    Samorządu i Ładu Publicznego 

 

                                                                          Marcin Skwierawski 

Protokół sporządziła: Bogusława Pieklik 
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